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Als je van blondjes houdt, bedank Sintia Stone dan maar vast. Nee, zij heeft de blondjes niet
uitgevonden, dat was Moeder Natuur. Maar wat ze wel gedaan heeft is één van de eerste
blonde camsletten van Nederland zijn. En ze heeft met haar killer body de lat zo hoog gelegd,
dat al die mooie, sexy blondines die ook aan sexchat doen, alles op alles moeten zetten om dat
te overtreffen. Ik heb er al heel veel bekeken en ze komen aardig in de buurt, maar Sintia Stone
overtreffen wat geilheid betreft? Nee, dat zit er niet in. Maar dat wil natuurlijk niet zeggen dat ze
het niet moeten blijven proberen natuurlijk!
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